
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 17/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 499/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Γνωμοδότησης Δ.Σ. υπέρ της ανάκλησης άδειας 
λειτουργίας σταθερής καντίνας της Μαρίας Βλάχου 
λόγω ουσιώδους τροπ/σης υγειονομικών όρων 
άδειας άσκησης υπαίθριου στάσιμου εμπορίου. 

 
       Σήμερα 22 Αυγούστου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 18-8-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  27  μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Δ. Δάσκαλος Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Σ. Μηλιόπουλος  
4. Σ.  Παναγιωτίδης Κ. Πουλασουχίδης  
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος  
13. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας 

διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 499/2005 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Γ. Τροχόπουλος, Ι. Κουρουζίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 505/2005 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 513/2005 

απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Μ. 
Γαβρίδης, Α. Τσιάρας. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 522/2005 
απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Τσιάρας. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2005 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς, Γ. 
Τροχόπουλος. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Α. Τσιάρας 
26. Η. Σοφιανίδης 
27. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 17-8-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής:  

Σύμφωνα με το άρθρ. 1 παρ. 2 του Ν. 3190/2003, οι άδειες για άσκηση 
υπαίθριου στάσιμου εμπορίου χορηγούνται από τον Δήμαρχο κατόπιν αποφάσεως 
του οικείου Δημοτικού Συμβουλίου. 

Επίσης σύμφωνα με το άρθρ. 4 του Ν. 3190/2003 όπως τροποποιήθηκε με το 
άρθρ. 1 της αριθ. Α2-1150/2004 απόφασης του Υπουργείου Ανάπτυξης, επιβάλλεται 
πρόστιμο ανάλογα με την βαρύτητα και συχνότητα της παράβασης με απόφαση 
Δημάρχου ύστερα από σύμφωνη γνώμη του οικείου Δημοτικού Συμβουλίου. 

Σε περίπτωση τρίτης και εφεξής παράβασης, το πρόστιμο διπλασιάζεται. Σε 
περίπτωση περαιτέρω επαναλαμβανόμενων παραβάσεων ο Δήμαρχος μπορεί με 
απόφασή του να ανακαλεί προσωρινώς ή οριστικώς την άδεια, κατόπιν σύμφωνης 
γνώμης του οικείου Δημοτικού Συμβουλίου και μετά από γνώμη της επιτροπής ή των 
φορέων που αναφέρονται στην παρ. 8 του άρθρου 1, κατά περίπτωση. 

Στην κ. Βλάχου Μαρία του Θεοδώρου, χορηγήθηκε η αριθ. 553η/30-1-2003 
Άδεια λειτουργίας σταθερής Καντίνας στη θέση «ΚΟΚΚΙΝΑΔΙΑ» (Φράγμα 
Αλιάκμονος) της επαρχιακής οδού Βέροιας – Μελίκης. 

Το Αστυνομικό Τμήμα Βέροιας με το αριθ. 1020/16607/17α/16-6-2005 
έγγραφό του ενημέρωσε τον Δήμο μας ότι κατά τον γενόμενο την 13-6-2005 
αστυνομικό έλεγχο στην σταθερή Καντίνα που λειτουργεί η ανωτέρω Βλάχου Μαρία 
του Θεοδώρου διαπιστώθηκε ουσιώδης τροποποίηση των υγειονομικών όρων 
λειτουργίας αυτής της άδειας, τοποθετώντας δύο (2) τραπέζια και έξι (6) καρέκλες 
καθώς επίσης και έξι (6) πάγκους στο χώρο έξω από την καντίνα. 

Η εν λόγω παράβαση είναι η τέταρτη (4η). 
Με την αριθ. 403/2005 απόφασή του το Δ.Σ. ανέβαλλε τη συζήτηση και λήψη 

απόφασης επί του παραπάνω θέματος προκειμένου να γνωμοδοτήσει ο νομικός 
σύμβουλος του Δήμου. 

Με την από 16-8-2005 γνωμοδότησή του ο δικηγόρος του Δήμου γνωμοδοτεί 
ότι η παραγραφή του αξιοποίνου της πράξης της Μ. Βλάχου (ποινικό σκέλος), που 
γίνεται με τη διάταξη της παρ. 1 του αρ. 31 του Ν. 3346/05, ουδόλως επηρεάζει την 
πρόοδο της διαδικασίας επιβολής των διοικητικών κυρώσεων (διοικητικό σκέλος) 
και, επομένως, μπορεί να πραγματοποιηθεί συζήτηση στο Δημοτικό Συμβούλιο, 
προκειμένου να εκφρασθεί απ΄ αυτό η σύμφωνη ή μη γνώμη του για το θέμα της 
προτεινόμενης ανάκλησης της περί ης πρόκειται άδειας λειτουργίας. 

Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄ 
αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 16-8-2005 
γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του Δήμου, με την οποία αυτός γνωμοδοτεί 
ότι η παραγραφή του αξιοποίνου της πράξης της Μ. Βλάχου (ποινικό σκέλος), που 
γίνεται με τη διάταξη της παρ. 1 του άρθρου 31 του Ν. 3346/05, ουδόλως επηρεάζει 
την πρόοδο της διαδικασίας επιβολής των διοικητικών κυρώσεων (διοικητικό σκέλος) 
και επομένως μπορεί να πραγματοποιηθεί συζήτηση στο Δημοτικό Συμβούλιο, 
προκειμένου να εκφρασθεί από αυτό η σύμφωνη ή μη γνώμη του για το θέμα της 
προτεινόμενης ανάκλησης της περί ης πρόκειται άδειας λειτουργίας.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 



Πρόεδρος: Πριν δώσω τον λόγο στον κ. αντιδήμαρχο θα σας αναγνώσω 
επιστολή του δικηγόρου της κυρίας Βλάχου ο οποίος ζητεί αναβολή του θέματος 
επειδή απουσιάζει είναι σε προγραμματισμένες διακοπές. 
«Κύριε Πρόεδρε, 
Την 22.8.2005 και ώρα 8 μ.μ. συζητείται ως τρίτο θέμα συζητήσεως η υπόθεση 
σφράγισης της σταθερής καντίνας της πελάτισσας μας Μαρίας Βλάχου του 
Θεοδώρου με αρνητική εισήγηση όπως πληροφορήθηκα αυτής. Πλην όμως κι επειδή 
θα απουσιάσω σε προγραμματισμένες διακοπές από 19.8.2005 είναι αδύνατο τόσο να 
πληροφορηθώ το περιεχόμενο της εν λόγω αρνητικής εισηγήσεως όσο και να το 
αντικρούσω καθώς και να παραστώ στη συζήτηση της ανωτέρω υποθέσεως. Κατόπιν 
των ανωτέρω όπως προβείτε σε μία σύντομη αναβολή της συζήτησης του εν λόγω 
θέματος. Με τιμή, Αποστολόπουλος Αθανάσιος, δικηγόρος Βεροίας». 
 Δελαβερίδης: Ζητώ την αναβολή του θέματος για να παραστεί και ο 
δικηγόρος της κας Βλάχου. 

Δήμαρχος: Δεν συμφωνώ με την αναβολή, έχει δικαίωμα ο συμπολίτης, αν 
κρίνει ότι αδικήθηκε, να προσφύγει στα αρμόδια όργανα. Ηδη δώσαμε μία αναβολή, 
πέρασε ολόκληρο το καλοκαίρι και η καντίνα λειτουργεί. Καταστηματάρχες της 
πόλης και των δημοτικών διαμερισμάτων διαμαρτύρονται για τη λειτουργία των 
καντινών. Ζητώ να συζητηθεί το θέμα και να ληφθεί απόφαση. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη για 
αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. 
Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για συζήτηση 
και λήψη απόφασης επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 

Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. 
Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Μ. 
Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  
  Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης. 
  Οι σύμβουλοι Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης απουσίαζαν από την ψηφοφορία. 
  Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία συζητείται τώρα το θέμα. Ορίστε κε 
Αντιδήμαρχε. 

Γιαννουλάκης: Όπως θυμάστε κύριοι συνάδελφοι, στην τελευταία συνεδρίαση 
του δημοτικού συμβουλίου πριν τις διακοπές, είχε τεθεί το θέμα της προσωρινής 
ανάκλησης της άδειας της καντίνας της κυρίας Μαρίας Βλάχου, ο δικηγόρος της 
επικαλέστηκε το Ν. 3346, δόθηκε αναβολή για να γνωμοδοτήσει ο νομικός του 
Δήμου, ο οποίος γνωμοδοτεί ότι η παραγραφή του αξιοποίνου της πράξης της κυρίας 
Βλάχου που γίνεται με τη διάταξη της παρ. 1 του άρθρου 31 του ν. 3346 ουδόλως 
επηρεάζει την πρόοδο της διαδικασίας επιβολής των διοικητικών κυρώσεων. 
Επομένως μπορούμε να προχωρήσουμε στην απόφαση που πάρθηκε από την αρμόδια 
επιτροπή για την προσωρινή ανάκληση της άδειας της καντίνας για δύο (2) μήνες. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Δελαβερίδης: Αυτό το θέμα βασάνισε πολλές φορές το δημοτικό συμβούλιο, 

ήρθε εδώ πολλές φορές με πρόστιμα κ.λ.π. και τελικά πιστεύω ότι υπάρχει μία 
εμπάθεια προς αυτό το άτομο κι αυτό γιατί υπάρχουν τόσες καντίνες στη Βέροια που 
όλες έχουν τραπέζια αλλά για κανέναν δεν ήρθε εδώ το θέμα. Μέσα στη Βέροια 
δίνουμε άδειες λειτουργίας καταστημάτων με τραπεζοκαθίσματα έξω, που βάσει  
κανονισμού πρέπει να είναι μπροστά στο μαγαζί (στο πρόσωπο του μαγαζιού) και 



ξέρετε πως αυτή τη στιγμή αν πάμε στη Μητροπόλεως προς τα επάνω τα τραπέζια όχι 
δεν είναι μπροστά αλλά απέναντι ακριβώς κι εμείς τα βλέπουμε και δεν κάνουμε 
τίποτα αλλά ερχόμαστε σήμερα για να ανακαλέσουμε την άδεια της κυρίας Βλάχου 
τη στιγμή που όλα λειτουργούν παράνομα. Εγώ είμαι αντίθετος γι’ αυτή την απόφαση 
που πάτε να πάρετε, εγώ θα ήθελα αναβολή, η οποία όμως δεν πέρασε και εν πάσει 
περιπτώσει θα ήθελα πάρα πολύ ν΄ ακούσω τον δικηγόρο της κυρίας Βλάχου. 

Ουσουλτζόγλου: Θα συμφωνήσω σε πολλά με τον κ.  Δελαβερίδη και δεν θα 
μακρηγορήσω. Είναι οξύμωρο γιατί είπε ο κ. Δήμαρχος  ότι διαμαρτύρονται οι πέριξ 
καταστηματάρχες αλλά παρόλα αυτά δίνουμε και άδειες για καντίνες. Για τα δύο 
τραπέζια και τις έξι καρέκλες νομίζω ότι υπάρχουν σ΄ όλες τις καντίνες και 
κλείνοντας θα έλεγα πως αν υπήρχε καθεστώς ίσης μεταχείρισης όλων θα έλεγα 
εντάξει αλλά από τη στιγμή που δεν υπάρχει δεν μπορώ να πω ναι. 

Δήμαρχος: Εχει εμπάθεια κε Δελαβερίδη η Αστυνομία που γράφει ή το 
δημοτικό συμβούλιο; Εδώ το θέμα έρχεται ύστερα από γραπτή βεβαίωση της 
Αστυνομίας και μάλιστα τέσσερις φορές. Υπάρχουν κι αλλού καντίνες που έχουν 
μετατραπεί σε ταβέρνες, κάτι που έγινε με τη συγκεκριμένη; Τις άδειες για τις 
καντίνες κα Ουσουλτζόγλου τις δίνει το δημοτικό συμβούλιο και μάλιστα κάτω από 
ορισμένες προϋποθέσεις και ο νόμος λέει πως δεν πρέπει να υπάρχει καμία καρέκλα. 
Εφόσον η Αστυνομία κάνει τη δουλειά της και γράφει, είμαστε υποχρεωμένοι εμείς 
κάτω από τη διαδικασία που ορίζει ο νόμος, εσείς να γνωμοδοτήσετε κι εγώ να πάρω 
την απόφαση για την προσωρινή ανάκληση της άδειας και μάλιστα ύστερα από τρία 
γραψίματα, τρία πρόστιμα που όπως θα δείτε είναι από 150,00 ευρώ μέχρι 2.000,00 
ευρώ. Παρακάτω έχουμε θέμα και για άλλες καντίνες. Κι εκεί υπάρχει εμπάθεια από 
το Δημοτικό Συμβούλιο ή την Αστυνομία; Δεν πρέπει να κάνει έλεγχο η Αστυνομία; 
Η αλήθεια είναι ότι διαμαρτύρονται τα καταστήματα. Οι κινητές καντίνες πρέπει να 
περιφέρονται και όχι να μετατρέπονται σε σταθερές και σε ταβέρνες. Πρέπει να 
προστατέψουμε τους καταστηματάρχες από τους οποίους εισπράττουμε και το 2% 
ενώ από τις καντίνες τίποτα. Τι θα λέγατε εσείς στους καταστηματάρχες αν ερχόταν 
στο γραφείο σας και έλεγε ότι «Δήμαρχε, τα παίρνεις, για φόρο, για τέλος 
καθαριότητας, για τέλος ύδρευσης, το 2% και γιατί δεν μας προστατεύεις, γιατί δεν 
εφαρμόζεις το νόμο;». 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Δελαβερίδης: Εγώ κε Δήμαρχε αναφέρθηκα στο όργανο της Αστυνομίας που 

πηγαίνει ενδεχομένως και γράφει και θέλω να μου πείτε σήμερα μία καντίνα που 
λειτουργεί και δεν έχει πάνω από δύο τραπέζια κι οκτώ καθίσματα για να μη σας πω 
ότι σε πολλές καντίνες υπάρχουν και σταθερά καθίσματα. Δεν είναι μόνο θέμα της 
Αστυνομίας γιατί τις άδειες τις δίνουμε εμείς κι άρα εμείς πρέπει να κάνουμε έλεγχο 
και να μην περιμένουμε από την Αστυνομία, η οποία έπρεπε να κάνει έλεγχο και στην 
οδό Μητροπόλεως και σ΄ όλα τα μαγαζιά που έχουν τραπεζοκαθίσματα έξω.  Εμείς 
τα βλέπουμε και ξέρουμε ότι είναι παράνομα. Είμαι σίγουρος ότι κάποιος έχει γνωστό 
στην Αστυνομία και του λέει να πηγαίνει και να ξαναπηγαίνει για να γράφει. Αυτή η 
εμπάθεια λοιπόν λέω πως είναι κάποιου ατόμου από την Αστυνομία που δεν λέω ότι 
δεν κάνει καλά τη δουλειά της. 

Γιαννουλάκης: Πρόστιμα δεν έχουν επιβληθεί μόνο στην κυρία Βλάχου αλλά 
και στον κ. Κρομμύδα και στον κ. Δόμανο. 

Δήμαρχος: Και στα καταστήματα έγινε έλεγχος κε Δελαβερίδη και υπάρχουν 
βεβαιώσεις και μηνύσεις από την Αστυνομία κι έχουν ξεσηκωθεί οι καταστηματάρχες 
γιατί τους έγραψε για τα καθίσματα και από την άνοιξη κι εντεύθεν είχαμε φασαρίες, 
συζητήσεις επί συζητήσεων και λήφθηκαν αποφάσεις και από το όργανο των 
καταστηματαρχών υγειονομικού ενδιαφέροντος. Εμείς δεν έχουμε δικαίωμα να 



κάνουμε έλεγχο ούτε στα καταστήματα ούτε στις καντίνες παρά μόνο η Αστυνομία 
και άρα καμία εμπάθεια δεν υπάρχει από από εμάς αλλά πιστεύω και ούτε από την 
Αστυνομία. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Πάλι με δύο μέτρα και δύο σταθμά. Από τις καντίνες είπε ο 

κ. Δήμαρχος δεν εισπράττουμε κι άρα να πάνε στο πυρ το εξώτερον. Προ ημερησίας 
ρώτησα τι εισπράττει από τους κάδους εκεί έξω και δεν μου απάντησε. Γι’ αυτό λέω 
ότι δεν μιλάτε ποτέ καθαρά. Προηγουμένως είπα πως αν ισχύσει για όλους τότε θα 
συμφωνήσω αλλά εδώ πάνε επιλεκτικά τα πράγματα όπως είπε και ο συνάδελφος. 

Δελαβερίδης: Είπε προηγουμένως ο Δήμαρχος ότι δεν κάνουμε ελέγχους κι 
εγώ λέω ότι πραγματικά ο Δήμος δεν θα πάει να αστυνομεύσει αλλά μπορεί να κάνει 
αναφορές στην Αστυνομία έτσι ώστε εκείνη να κάνει σωστά τη δουλειά της γιατί όλα 
τα μαγαζιά και στην Μητροπόλεως αλλά και στην Εληά έχουν παράνομα καθίσματα 
εκτός της βιτρίνας τους. Αρα λοιπόν υπεύθυνοι και υπόλογοι είστε εσείς, η διοίκηση. 
Καταγγείλετε για να λειτουργήσουν σωστά. Εμείς δεν λέμε ότι δεν  πρέπει να 
πληρώνουν τα πρόστιμα αλλά να ισχύει για όλους. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη για μη 
ανάκληση της άδειας σταθερής καντίνας της Μαρίας Βλάχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής χορήγησης 
αδειών υπαίθριου εμπορίου, όπως υποστηρίχθηκε και από τον κ. Δήμαρχο για 
ανάκληση της άδειας λειτουργίας; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 

Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. 
Γουναράς, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Γεωργιάδης, Ι. Ακριβόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1- Το από 17-8-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλά κη. 
2.- Την αριθ. 553/30-1-2003 άδεια λειτουργίας σταθερής καντίνας που εκδόθηκε από 
το Δήμο Βέροιας. 
3.- Ότι με τα αριθ. 1020/16697/11α/2-4-05, 1020/16697/12-β/7-6-04, 
1020/16697/15α/1-9-04 και 1020/16697/17α/16-6-05 έγγραφά του το Τμήμα 
Ασφαλείας Βέροιας μας γνωρίζει κατά τους γενόμενους αστυνομικούς ελέγχους στις  
24-3-05, 21-5-04, 19-8-04 και 13-6-05 αντίστοιχα, στην σταθερή καντίνα της 
παραπάνω διαπιστώθηκε ουσιώδης τροποποίηση υγειονομικών όρων λειτουργίας της. 
4.- Την αριθ. 403/2005 απόφασή του για αναβολή συζήτησης του παραπάνω θέματος 
προκειμένου να γνωμοδοτήσει σχετικά ο νομικός σύμβουλος του Δήμου. 
5.- Την από 7-7-05 εισήγηση της επιτροπής χορήγησης αδειών υπαίθριου εμπορίου. 
6.- Την από 16-8-05 γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του Δήμου. 
7.- Τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
9.- Τις διατάξεις της παρ. 1 του αρ. 5 του Ν. 2323/95 καθώς και του Ν. 3190/03.  



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Γνωμοδοτεί υπέρ της ανάκλησης για δύο (2) μήνες της υπ’ αριθ. 553/30-1-
2003 άδειας λειτουργίας σταθερής καντίνας της Μαρίας Βλάχου, που βρίσκεται στη 
θέση «Κοκκινάδια» (Φράγμα Αλιάκμονα) της επαρχιακής οδού Βέροιας-Μελίκης. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  499 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Παπαστεργίου 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Τσιάρας 
 Ε. Γουναράς Η. Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Γ. Ορφανίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος   
 Γ. Τροχόπουλος   

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-8-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 
 
 


